

## Emirates NBD Platinum Credit Card

Make quick and secure contactless payments with the Emirates NBD Platinum Credit Card.

















Plus Points earnings: 1.5 Plus Points per AED 100 retail spend

Annualised Savings: AED 2,160

Assuming retail spends of AED 12,000 per month



Complimentary access to airport lounge (only applicable on Mastercard)

Annualised Savings: AED 400

Assuming 4 uses in a year



**Bon Appétit** Up to 30% discount on dining



**LiveWell**Up to 50% discount on health & fitness



GoodTimes

Up to 50% discount on entertainment & lifestyle

Annualised Savings: AED 1,200

Assuming 4 uses in a year for each

You Pay: AED 700 \*\*Free for Life

Estimated savings: AED 3,760

Interest rate of 3.25% per month

\*Terms & conditions apply. For more details, visit **emiratesnbd.com/cards.** The above calculation is only a representation of savings available with the Emirates NBD Platinum Credit Card. This is based on current market rates and assumptions of card/benefit utilisation which are individual in nature and/or subject to change.

\*\*Limited period offer.

All charges, commissions and fees are exclusive of Value Added Tax or any other similar sales tax (VAT). The Borrower hereby agrees to pay an amount in respect of any applicable VAT.

To apply, please call: \_\_\_





الخدمات المصرفية الشخصية

## بطاقة بلاتينيوم الائتمانية من بنك الإمارات دبي الوطني

ادفع بكل سرعة وأمان مع بطاقة بلاتينيوم الائتمانية من بنك الإمارات دبي الوطني.



**SAMSUNG PAY** 





















كسب نقاط بلاس بوينتس: 1.5 نقطة مقابل كل 100 درهم تنفقها على مشتريات التجزئة

مشتريات بقيمة 12,000 درهم في الشهر (تقديرياً)

**G** Pay

# fitbit pay



التوفير السنوي: 400 درهم



التوفير السنوى: 2,160 درهم



برنامج بون أبيتيت



خصومات تصل إلى 30% في المطاعم



## برنامج "انعم بصحتك"

خصومات تصل إلى 50% في مراكز الصحة واللياقة



4 مرات بالسنة (تقديرياً)

دخول مجاني إلى قاعات اللونج في

المطارات حول العالم

(ينطبق فقط على ماستركارد)

4 مرات بالسنة (تقديرياً)

التوفير السنوى: 1,200 درهم

ستدفع: 700 درهم \*\*مجاناً مدى الحياة

معدّل الفائدة: 3.25% في الشهر

التوفير المتوقّع: 3,760 درهم

\* تطبق الشروط والأحكام. لمزيد من التفاصيل قم بزيارة emiratesnbd.com/ar/cards. الحسابات المذكورة أعلاه هي نموذج للتوفير على بطاقة بلاتينوم الائتمانية من بنك الإمارات دبي الوطني. وهي مبنية على أسعار السوق الحالية مع افتراض استُخدام البطاقة/المزايا التي هي فريدة بطبيعتها و/أو خاضعة للتغيير.

كافة الرسوم العمولات والأتعاب مستثناة من ضريبة القيمة المُضافة أو أي ضريبة مبيعات أخرى مماثلة . يوافق المُقترض بموجبه على أن يسدد أي مبلغ يتعلق بضريبة القيمة المضافة المعمول بها.

